

VISA | AIRSIDE

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

Shop Name 店舖名稱	Shop Location 店舖位置	Offer 優惠	Terms & Conditions 條款及條件
AIRSIDE Cafe	L322 & L323	From Monday to Thursday, enjoy 10% off upon ordering 4 set lunch 星期一至星期四, 惠顧四位用午市套餐可享 九折 優惠	<p>1. 10% service charge applies based on the original prices.</p> <p>2. This offer is only valid from Monday to Thursday. Blackout dates applies, including public holidays and eves of public holidays.</p> <p>3. This offer cannot be exchanged for cash and is non-refundable.</p> <p>4. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions and CDG Privilege member offers.</p> <p>5. In case of any disputes, AIRSIDE Cafe reserves the rights of final decision.</p> <p>1. 另收加一服務費並按原價計算。</p> <p>2. 此優惠僅適用於週一至週四, 並不適用於指定日期, 包括公眾假期和公眾假期前夕。</p> <p>3. 此優惠不可兌換現金、退款或作任何形式找贖。</p> <p>4. 此優惠不可與其他優惠及 CDG Privilege 優惠同時使用。</p> <p>5. 如有任何爭議, AIRSIDE Cafe 將保留最終決定權。</p>
AIRSIDE Patisserie	L320	Enjoy 10% off upon purchasing 5 pieces of macarons or more 惠顧五件馬卡龍或以上可享 九折 優惠	<p>1. This offer cannot be exchanged for cash and is non-refundable.</p> <p>2. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions and CDG Privilege member offers.</p> <p>3. In case of any disputes, AIRSIDE Patisserie reserves the rights of final decision.</p> <p>1. 此優惠不可兌換現金、退款或作任何形式找贖。</p> <p>2. 此優惠不可與其他優惠及 CDG Privilege 優惠同時使用。</p> <p>3. 如有任何爭議, AIRSIDE Patisserie 將保留最終決定權。</p>

VISA | AIRSIDE

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

<p>All Japan Pet 全日寵 和式 ペットショ ップ</p>	<p>L106</p>	<p>Enjoy 15% off upon purchase on regular-priced Pet Kimono and Yukata</p> <p>凡消費任何正價寵物和 服及浴衣 可享 85 折優惠</p>	<p>1. This promotion is not applicable to discounted items. 2. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions.</p>	<p>1. 此優惠不適用於折扣產品。 2. 此優惠不可與其他優惠同時使用。</p>
<p>Chatterbox Cafe</p>	<p>B114</p>	<p>From Monday to Thursday after 6pm, upon regular-prices dine-in spending of HK\$400 pr above (before 10% service charge applies)</p> <p>Enjoy Salted Egg Chicken Wings (6 pieces)</p> <p>星期一至四下午 6 時後，堂食正價惠顧滿 \$400 或以上(加一服務費前)</p> <p>可免費獲贈特色咸蛋雞翼(6 隻)</p>	<p>1. This offer is only applicable to Chatterbox Café AIRSIDE Branch. 2. This offer is applicable from Monday to Thursday after 6pm (except Public Holidays). 3. Please present this offer to staff when ordering. 4. This offer cannot be used in conjunction with any other discounts and promotion offers. 5. This offer is applicable to dine-in only. 10% service charges applies to dine-in. 6. Offer valid while stock lasts. 7. In case of any dispute, the decision of Cuisine Continental (HK) Ltd. shall be final.</p>	<p>1. 此優惠只適用於 Chatterbox Café AIRSIDE 分店。 2. 此優惠只適用於星期一至四下午 6 時後 (公眾假期除外)。 3. 請於下單時向店員表明使用此優惠。 4. 此優惠不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 5. 此優惠只適用於堂食，堂食另收加一服務費。 6. 數量有限，送完即止。 7. 如有任何爭議，Cuisine Continental (HK) Ltd.保留最終決定權。</p>
<p>FM+ Concepts</p>	<p>L226</p>	<p>Any apparel items Enjoy 10% off</p> <p>任何服裝產品 可享 9 折優惠</p>	<p>1. This offer cannot be used in conjunction with any other discounts and promotion offers. 2. Our Company reserves the rights for the final decision</p>	<p>1. 此優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。 2. 如有任何爭議本公司將保留最終決定權。</p>

VISA | AIRSIDE

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

Gong Fu Teahouse 工夫茶舍	B131	Enjoy Buy 2 Get 1 Free upon purchasing of Tea Product (Excluding special items) 購買茶葉可享買 2 送 1(特價品除外)	<ol style="list-style-type: none"> Promotion Privilege is subject to availability of the items and other terms and conditions. Please refer to related merchants for details of the Promotion Privilege. Offer cannot be used in conjunction with other Promo Codes, cash vouchers or discounts by Merchant. 	<ol style="list-style-type: none"> 推廣優惠須視乎優惠食品供應情況而定，並受其他條款及細則約束。優惠詳情請向有關商戶查詢。 優惠不可與商戶之其他優惠代碼、現金券或優惠同時使用。
Grind & Brew	L218B	Enjoy 10% off over HK\$300 spending 消費滿 HK\$300 元可享 9 折 優惠	<ol style="list-style-type: none"> 10% service charge applies based on the original prices. This offer cannot be exchanged for cash and is non-refundable. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions and CDG Privilege member offers. In case of any disputes, Grind and Brew reserves the rights for the final decision. 	<ol style="list-style-type: none"> 另收加一服務費並按原價計算。 此優惠不可兌換現金、退款或作任何形式找贖。 此優惠不可與其他優惠及 CDG Privilege 優惠同時使用。 如有任何爭議，Grind & Brew 將保留最終決定權。
Her own words	L101	Enjoy 5% off upon purchasing regular-priced items 購買正價貨品可享 95 折 優惠	<ol style="list-style-type: none"> This promotion is only applicable to regular-priced items. This promotion does not apply to public-priced items, and discounted items. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions. 	<ol style="list-style-type: none"> 此優惠只適用於正價產品。 此優惠不適用於公價產品及正價產品。 此優惠不可與其他優惠同時使用。

VISA | AIRSIDE

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

<p>Jumpin Gym 冒險樂園</p>	<p>L413 & L414 & L415</p>	<p>Enjoy extra 220 tokens (worth HK\$440) upon spending of HK\$600 for 300 tokens (Code:JP25030)</p> <p>購買代幣 HK\$600(300個) 可享額外 220 個代幣 (價值港幣 440 元) (Code: JP25030)</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. The offer can be applied in Jumpin Gym U.S.A. AIRSIDE branch. 2. Designated credit card must be used for payment. 3. The offer cannot be redeemed for cash nor used in conjunction with other promotional offers (including but not limited to game card campaign). 4. The regular price of each token is HK\$2. 5. The offer is non-transferable. 6. In event of any dispute, Jumpin Gym U.S.A. reserves the right of final decision. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. 優惠適用於美國冒險樂園 AIRSIDE 分店。 2. 會員享用優惠時必須使用指定信用卡。 3. 優惠不可兌換現金，亦不可與其他優惠同時享用（包括但不限於遊戲卡推廣）。 4. 優惠以每個代幣正價港幣 2 元計算。 5. 優惠不可轉讓他人使用。 6. 如有任何爭議，以美國冒險樂園之決定為準。
<p>Love, Bonito</p>	<p>L305</p>	<p>Enjoy 15% off upon spending of HK\$800</p> <p>消費滿\$800 可享85 折優惠</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. This offer is valid for Visa cardholders only, applicable with a minimum spend of \$800 or above. 2. Promotion is applicable in Love, Bonito Hong Kong Airside only, with purchases on full-priced items, and cannot be combined with other ongoing offers. 3. New Members must sign-up to enjoy the promotion. 4. Items purchased with this promotion with no exchange and refund. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. 活動期間內，持卡人憑 Visa 卡單筆消費滿 \$800 或以上，即可享 85 折優惠。 2. 此優惠適只能使用於 Love, Bonito Airside 門市店的正價商品，並不可與其他正在進行的優惠合併使用。 3. 新顧客須成為會員才可享有此優惠。 4. 享有優惠的商品不設退換。

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

Mi by mi-tu	L212	<p>Enjoy 10% off upon purchasing regular-priced items</p> <p>購買正價貨品 可享 9 折優惠</p>	<p>1. This offer cannot be redeemed for cash. 2. Cannot be used in conjunction with other offers. 3. Our Company reserves the rights for the final decision.</p>	<p>1. 此優惠不可兌換現金。 2. 此優惠不可與其他優惠共同使用。 3. 如有任何爭議本公司將保留最終決定權。</p>
Nam Nam Vietnamese Cuisine	L119	<p>Enjoy 10% off upon spending over HK\$300 (excluding 10% service charge) on a la carte menu for dine-in only</p> <p>堂食惠顧主餐牌消費滿 \$300(加一服務費前) 即享 9 折優惠</p>	<p>1. This offer is redeemable at Nam Nam Vietnamese Cuisine (AIRSIDE). 2. This offer cannot be used in conjunction with any other offers, promotions or events. 3. In case of dispute, Nam Nam Vietnamese Cuisine reserves the right of final decision.</p>	<p>1. 此優惠僅適用於 Nam Nam Vietnamese Cuisine (AIRSIDE)。 2. 此優惠不可與其他優惠、促銷或活動同時使用。 3. 如有爭議, Nam Nam Vietnamese Cuisine 保留最終決定權。</p>
OLENS	B116	<p>Enjoy 15% off upon purchasing 2 boxes of Glowy Exclusive Experience Set or above</p> <p>購買 Glowy 皇牌系列體驗套裝 2 盒或以上 可享 85 折優惠</p>	<p>1. Promotion Privilege is subject to availability of the items and other terms and conditions. Please refer to related merchants for details of the Promotion Privilege. 2. Offer cannot be used in conjunction with other Promo Codes, cash vouchers or discounts by Merchant.</p>	<p>1. 推廣優惠須視乎優惠食品供應情況而定, 並受其他條款及細則約束。優惠詳情請向有關商戶查詢。 2. 優惠不可與商戶之其他優惠代碼、現金券或優惠同時使用。</p>

VISA | AIRSIDE

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

OPTICAL 88	B123	<p>Enjoy 10% off upon purchase on regular-priced items</p> <p>凡消費任何正價產品即享 9 折優惠</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Full payment must be made. 2. Offer is applicable to regular-priced items except solutions, disposable contact lens, solid gold eyewear, selected eyewear and discounted items (including packages) or sundries. 3. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts (including VIP, Credit Card & Lens Coupon). 4. Offer cannot be redeemed or exchanged for cash. 5. OPTICAL 88 reserves the right to suspend, revise or terminate the above offers and amend the terms and conditions thereof at any time without prior notice. In case of any disputes, OPTICAL 88 LTD. reserves the rights for final decision. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. 必須全數付款，方可享用優惠。 2. 只適用於正價貨品，並不適用於藥水、即棄隱形眼鏡、真金眼鏡、指定品牌眼鏡產品、特價貨品(包括套餐優惠)或雜項。 3. 不可與其他推廣優惠或折扣同時使用(包括 VIP 優惠、信用卡折扣及鏡片券)。 4. 不可兌換或找贖現金。 5. 眼鏡 88 有限公司保留權利隨時暫停、更改或終止優惠及更改其條款及細則，毋須另行通知。如有任何爭議，眼鏡 88 有限公司保留最終之決定權。
Ideology	G16 & G17	<p>Upon purchase of HK\$250 or above on coffee beans or coffee drip bag</p> <p>Enjoy 15% off</p> <p>凡惠顧咖啡豆或咖啡掛耳包滿\$250 或以上即享 85 折優惠</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. This promotion is only applicable to regular-priced items. 2. This promotion does not apply to public-priced items, and discounted items, 3. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠只適用於正價產品。 2. 此優惠不適用於公價產品及減價產品。 3. 此優惠不可與其他優惠同時使用。

VISA | AIRSIDE

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

PECOSA FINERY 寶寶金行	L208	Enjoy 10% off upon purchasing regular-priced 18K & Diamond Collection 購買正價 18K 鑽石系列可享 9 折優惠	<ol style="list-style-type: none">1. This offer cannot be used in conjunction with any other discounts and promotion offers.2. PECOSA FINERY reserves the rights for the final decision.	<ol style="list-style-type: none">1. 此優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。2. 如有任何爭議本公司將保留最終決定權。
Pimary	L223	Enjoy 10% off upon purchase of HK\$200 or above on regular-priced products 凡購買正價產品滿 HK\$200 或以上即享 9 折優惠	<ol style="list-style-type: none">1. This promotion is only applicable to regular-priced items.2. This promotion does not apply to public-priced items, and discounted items,3. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions.	<ol style="list-style-type: none">1. 此優惠只適用於正價產品。2. 此優惠不適用於公價產品及減價產品。3. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
SAKE MOMENT	B115	Enjoy 15% off upon purchasing selected items 購買指定貨品可享 85 折優惠	<ol style="list-style-type: none">1. This offer cannot be used in conjunction with any other discounts and promotion offers.2. This offer cannot be exchanged for cash and is non-refundable.3. In case of disputes, the decision of Sake Moment shall be final.	<ol style="list-style-type: none">1. 此優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。2. 此優惠不可兌換現金、退款或作任何形式找贖。3. 如有任何爭議, Sake Moment 保留一切最終決定權。

VISA | AIRSIDE

24/3/2026 – 31/5/2026

憑 Visa 卡簽帳專享以下獎賞

Spend with your Visa card to enjoy the following exclusive offers

TEA CHÂTEAU	L204	<p>Upon any purchase of HK\$500 receive complimentary designated tea capsule (1 box)</p> <p>購買任何產品滿 HK\$500 可獲 指定茶囊一盒</p>	<ol style="list-style-type: none">1. This offer cannot be used in conjunction with some special offers, please check with the stores for details.2. This offer cannot be used in conjunction with any other credit card offers.3. Product and gift supplies are limited, they are available on a first-come, first-served basis, while stocks last.4. Designated tea capsule will be subject to the availability of stock. TEA CHÂTEAU reserves the right to replace any other gifts without prior notice.5. In case of any disputes, TEA CHÂTEAU reserves the right of final decision.	<ol style="list-style-type: none">1. 此優惠不可與個別優惠同時使用，詳情請向店員查詢。2. 此優惠不能與其他信用卡優惠共用。3. 產品及禮品數量有限，先到先得，售/送完即止。4. 指定茶囊須視乎存貨供應而定，TEA CHÂTEAU 有權以其他禮品代替，恕不另行通知。5. 如有任何爭議，TEA CHÂTEAU 保留最終決定權。
Zeni Rone Airside	G011	<p>Enjoy 15% off upon ordering any regular-priced items from Monday to Thursday</p> <p>凡於星期一至四消費任何正價產品 即享 85 折優惠</p>	<ol style="list-style-type: none">1. This offer is only valid from Monday to Thursday.2. This offer is only applicable at Zeni Rone Airside branch.3. This offer is only valid for regular-priced products.4. This offer cannot be used in conjunction with other promotions.5. In case of any disputes, Zeni Rone Airside reserves the final right of interpretation.	<ol style="list-style-type: none">1. 此優惠只適用於星期一至四2. 此優惠只適用 Zeni Rone Airside 分店3. 此優惠只適用於正價產品。4. 此優惠不可與其他優惠同時使用。5. 如有任何爭議，Zeni Rone Airside 保留最終決定權。

[Terms & Conditions apply.](#) 優惠受條款及細則約束。